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Sammanträde med Mysam Ljusdal 

Datum:  14 december 2021  

Tidpunkt:  14.15-16.15 

Plats:  Teamsmöte 
                      
Deltagare: Anna Magnusson 
Kroon, Anna-Lena Blomdahl, 
Elin Fredriksson, Anna Fält 
Skoglund, Anna-Karin 
Hainsworth, Angelica Gabrielsson 

 
 
 
 
 

 
 
Minnesanteckning 
 

1. Angelica hälsade välkommen till mötet 
 

2. Vi justerade dagordningen och gick igenom föregående 
minnesanteckningar.  
 

3. Utveckling 2022 Mysam, Trisam, individinriktade insatser 
Anna-Karin informerade om utvecklingen för 2022. Vi pratade om 
administrationen kring möten som sker främst via outlookbokningen. 
Viktigt att man anmäler aktuella frågor till koordinator för Mysam. Ett 
bildspel som beskriver utveckling och individinriktade insatser bifogas 
minnesanteckningen. 
 

4. Kommande Finsamprojekt 
Anna-Karin berättade om redovisningar som ska ske genom systemet SUS, 
och att man arbetar med ett avtal nu för projektet. Coach-projektledare blir 
Lisa Arvsten. Projektet planeras starta i januari och deltagare planeras tas 
in i mars/april. 
 

5. Insatskatalogen 
Att gå igenom insatskatalogen och informera är fortfarande en uppgift att 
göra. Ame behöver gå igenom och uppdatera aktiviteter. Kommande 
projekt ska in i insatskatalogen. 
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6. Återkoppling från Trisam 
En fråga lyftes till Mysam angående få insatser för individer. Mysammötet 
diskuterade detta och håller med om synpunkten. Men förhoppningsvis så 
kommer det nya projektet ge mer stöd till individer. Dessutom fortsätter 
utvecklingsarbete mellan ame/försörjningsstöd där man ska se över 
gemensamma rutiner. Här kan det komma ytterligare möjligheter till 
insatser/stöd för individer. Angelica får i uppdrag att återkoppla detta till 
Trisam genom Helene Tyren. 

 
7. Rapport från respektive part  

Anna-Lena lyfter att den psykiska ohälsan ökar och att det är ett tufft läge 
inom vården. Utveckling kring digitala plattformar fortgår där Järvsö varit 
en pilot. Utvecklingarbete kan också vara belastande för medarbetare. 
 

8. Övrigt 
 

9. Nästa möte  
Kallelser till möten 2022 kommer under mellandagarna. 
 
 
 

Angelica Gabrielsson 
Processledare 
 


